
Fedje kommune 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

19/34 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

013/19 
 

Formannskapet PS 22.01.2019 

 
Eventuelt 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Formannskapet - 013/19 
 

F - behandling: 
Roy Asle Tungland (Krf) hadde spørmsål om det elektriske ladetårnet Fjord 1 har tenkt til å byggje på 
ferjekaia.  Ordførar sa at saka vert følgt opp.  
 
Roy Asle Tungand (Krf) hadde spørsmål om elevar i valfag innsats for andre som ba om tilskot frå 
kommunen. Rådmannen svarte.  
 
Tonje Hernar Gullaksen (H) hadde spørsmål om 8.mai markering. Ordførar følgjer opp 
8.maimarkeringa.  
 
Rådmannen orienterte om 2 saker:   
Rektor på Fedje skule har sagt opp si stilling.  
Fedje kommune hadde gjort det bra på ein spørjeundersøking frå Sentio. Fedje kommune var den 
fjerde beste kommunen og var blant dei ti beste på fleire av områda det vart spurt om.  
 
 
Ordførar orienterte om næringssaker.  
 

F - vedtak: 
Ingen vedtak under eventuelt.  
 
 
 
 


